



- 1 A local business formed a **coalition** with Hardy Elementary School in a joint effort to improve education.
- 2 We made a **pact** several years ago to support each other's business.
- 3 For a **fraction** of a second we thought we had lost the deal.
- 4 As a **compulsive** writer, Mr. Dobbson wrote nearly 300 books.

1 **coalition**
[ˌkoʊˈlɪʃən]

名 聯合；聯盟
→ 動 coalesce 聯合

2 **pact**
[pækt]

名 契約；協定；條約
動（美俚）訂契約錄用

3 **fraction**
[ˈfrækʃən]

名 小部分；一點兒；小數
→ 動 fractionate 分成幾份
形 fractional 極少的

4 **compulsive**
[kəmˈpʌlsɪv]

形 強烈衝動引起的；著迷的；強迫的；禁不住的
→ 動 compel 使不得不；強求
名 compulsion, compulsivity 強迫作用；強制
形 compulsory 強制的；義務的

1. 為了共同努力改善教育，一家地方企業與哈蒂國小建立**聯盟**。
2. 我們於多年前訂了**合約**，要互相支援對方的生意。
3. 在那**一瞬間**，我們還以為失去了這筆交易。
4. 杜柏森先生對寫作很**著迷**，寫了將近 300 本書。



5 CA • AU

6 US • UK

7 CA • AU

8 US • UK

Week

1st

DAY

1st

- 5 It is unhealthy to **repress** your feelings.
- 6 RTE will **unveil** its new **mobile** phone at the technology exposition.
- 7 The company plans to **deploy** the system to reach all its customers.
- 8 The vice president's joke **evoked** a smile and a laugh from everyone in the boardroom.

5 **repress**

[rɪˈpres]

動 壓抑；約束；鎮壓；平息

→ 名 repression 抑制；壓抑

形 repressive 壓抑的；鎮壓的

6 **unveil**

[ʌnˈveɪl]

動 使公諸於眾；揭開……面紗；揭露

mobile

[ˈmɒbɪl]

形 移動式的；活動的；多變的

→ 名 mobility 流動性；機動性

7 **deploy**

[dɪˈplɔɪ]

動 使展開；部署

→ 名 deployment 部署；調度

8 **evoke**

[ɪˈvɒk]

動 引起；喚起

→ 名 evocation 召喚

形 evocative 引起……的；evocable 可喚起的

5. **壓抑**你的情感是不健康的。
6. RTE 公司將在科技展示會上，**發表**它的新款行動電話。
7. 該公司計劃將**部署**可聯絡所有顧客的系統。
8. 副總裁說的笑話，**令**會議室裡的每個人都笑了出來。

- 9 Protesters wanted to **levy** an additional tax on cigarettes.
- 10 The **emergency** operator said she would **dispatch** three officers to the scene.
- 11 **Enlist** all of the assistance we can get for this project.
- 12 The **primitive** typewriter beside the computer is useless.

9 **levy**
[ˈlevɪ]

動 徵稅 (levy on/upon) ; 徵 (兵) ;
扣押 (財產)

名 課稅 ; 徵兵 ; 扣押

10 **emergency**
[ɪˈmɜːdʒənsɪ]

名 緊急情況 ; 突然事件

→ 動 emerge 浮現 形 emergent 緊急的

dispatch
[dɪˈspætʃ]

動 迅速處理 ; 派遣 ; 發送

名 派遣 ; (公文) 急件 ; 新聞急電

11 **enlist**
[ɪnˈlɪst]

動 徵募 ; 謀取贊助 (或支持) ; 使入伍

→ 名 enlistment 徵募 ; 應徵入伍

12 **primitive**
[ˈprɪmətɪv]

形 早期的 ; 原始的 ; 基本的

名 原始事物 ; 純樸的人

9. 抗議群眾要求對香菸**徵收**附加**稅**。
10. 緊急事故中心的接線生說，她會立刻**派遣**三位官員到現場。
11. **徵召**我們所有的援助來推動這專案。
12. 電腦旁的**老式**打字機已經沒用了。



13 CA • AU

14 US • UK

15 CA • AU

16 US • UK

Week

1st

DAY

1st

- 13** The company boasts a wide **array** of unique items from around the world at wholesale prices.
- 14** The **referendum** will be presented to the office staff for a vote on Tuesday.
- 15** I want the advertisement to **depict** a serene setting on the beach.
- 16** The emergency card **delineates** the steps to be taken in case of an accident.

13 array

[ə'reɪ]

☒ (排列整齊的) 一批；列陣 動 配置

→ ☒ arrayal 排列

14 referendum

[ˌrɛfə'rendəm]

☒ 直接投票；公民投票

15 depict

[dɪ'pɪkt]

動 描繪；描寫；雕出

→ ☒ depiction 描寫

形 depictive 描寫的

16 delineate

[dɪ'lɪneɪt]

動 描述；畫……的輪廓；刻畫

→ ☒ delineation 描述

形 delineative 描繪的

13. 該公司誇口有一**批**來自全世界、種類繁多的獨特商品，且只賣批發價。
14. 辦事處全體職員將於週二進行**直接投票**。
15. 我希望廣告能**描繪**出沙灘上的寧靜風光。
16. 這張緊急事故卡**說明**在意外發生時，所應採取的步驟。

- 17 An **envoy** will be sent to make the initial contact.
- 18 A **courier** service was set up between the shop and the customer.
- 19 He **reigns** over his workforce like a tyrant.
- 20 We want **sovereignty** for our country so we can make our own decisions.

17 **envoy**

[ˈɛnvɔɪ]

⊗ 外交使節；使者

18 **courier**

[ˈkʊriə]

⊗ 快遞信差；情報員；導遊

19 **reign**

[ren]

動 支配；統治；盛行

⊗ 支配；在位期間

20 **sovereignty**

[ˈsɒvrɪntɪ]

⊗ 主權；統治權；主權國家

→ ⊗ sovereign 元首 ⊗ 有主權的

17. 一位**外交特使**奉命前往做初步接觸。
18. 商店與該顧客之間，設有**業務遞送**服務。
19. 他以暴君姿態**支配**員工。
20. 我們要求國家**主權**，這樣才能自己做主。



21 US • AU

22 US • UK

23 US • AU

24 US • UK

Week

1st

DAY

1st

- 21 **Chronic** fatigue is wearing away his ability to make rational decisions.
- 22 Our **quest** for a superior operating system ended when we found PROCOM4.
- 23 Completing pending projects takes **precedence** over launching new ones.
- 24 The recession has put an **unprecedented** 40 percent of ABC car dealerships in the red.

21 **chronic**
[ˈkrɒnɪk]

形 長期的；慢性的

→ 名 chronicity 慢性

反 形 acute 急性的

22 **quest**
[kwɛst]

名 探索；追尋

動 尋求；探求

23 **precedence**
[ˈpreɪsədəns]

名 優先權；領先；居前

→ 動 precede 優於

名 precedent 在前的 形 前例

24 **unprecedented**
[ʌnˈpreɪsədɛntɪd]

形 無先例的；空前的

→ 關 動 precede 優於；

(順序、位置或時間上) 處在……之前

21. **長期的**疲憊，正損耗著他作理性判斷的能力。
22. 直到我們找到 PROCOM4，才停止**探尋**更高等的作業系統。
23. 完成計劃比展開新計劃還要**優先**。
24. 景氣蕭條使 ABC 汽車經銷業發生赤字的比率，達到**空前的** 40%。

- 25 The director was **acquitted** of the embezzlement charges.
- 26 Please give me a few minutes to **vindicate** my decision.
- 27 I hope this disagreement doesn't **mar** our long-term business relationship.
- 28 The environmental advocates **crusaded** through the small city distributing flyers.

25 **acquit**

[ə'kwɪt]

動 宣告……無罪 (acquit of) ; 無罪釋放 ; 卸脫責任

→ 名 acquittal 宣告無罪 ; 無罪開釋

26 **vindicate**

[ˈvɪndə,keɪt]

動 為……辯白 ; 證明……無辜 ; 維護

→ 名 vindication 辯護

形 vindictive 起辯護作用的

27 **mar**

[mɑr]

動 損傷 ; 毀損 ; 玷污 名 污點 ; 缺點

28 **crusade**

[kru'sed]

動 從事改革運動 ; (推展事業而) 奮鬥

名 改革運動 ; 十字軍運動

25. 法院**宣告**該主任並未盜用公款。
26. 請給我片刻時間來**證明**我的決定是正確的。
27. 我希望這項爭議不會**傷及**我們長久以來的生意關係。
28. **提倡**環保人士走遍這小城市，到處散發傳單。



29 US • UK

30 CA • UK

31 US • AU

32 CA • UK

Week

1st

DAY

1st

- 29 He taught the students the **molecular** structure of water.
- 30 Most of the breast-cancer cases apparently result from **cellular** changes that take place after birth.
- 31 The superaspirin is **touted** as a potent pain-killer for arthritis.
- 32 The reporter **lurked** behind the curtain waiting for a chance to talk to the actress.

29 **molecular**
[məˈlɛkjələ]

形 分子的；由分子組成的

→ 名 molecule 分子；微小顆粒

30 **cellular**
[ˈsɛljələ]

形 細胞組成的；多孔的

→ 名 cell 細胞；蜂巢；小室

31 **tout**
[taut]

動 招徠（顧客）；兜售；偵查

名 招徠；偵查者

32 **lurk**
[lɜːk]

動 潛伏；埋伏；（危險等）潛在

29. 他教授學生有關水的**分子**結構。
30. 許多乳癌病例明顯地導因於產後的**細胞**病變。
31. 這種超級阿斯匹靈**標榜**能有效解除關節酸痛。
32. 該名記者**潛伏**在簾幕之後，伺機與那位女演員說話。



- 33** As the director, he knows his **credibility** depends on his ability to lead the team during tough times.
- 34** What are the odds that most of the health-care plan will be **enacted**?
- 35** His **abstinence** from alcohol greatly improved his job performance.
- 36** An exercise **regimen** keeps her looking young and healthy.

33 **credibility**
[ˌkrɛdəˈbɪləti]

☒ 威信；信用；確實

→ 形 credible 可靠的

34 **enact**
[ɪnˈækt]

☑ 立法；頒佈（法案）；扮演（角色）

→ ☒ enactment 立法；法令；條例

35 **abstinence**
[ˈæbstənəns]

☒ 飲食及享樂上的節制（+ from）

→ 動 abstain 避免；棄權

形 abstinent 節制的；禁慾的

36 **regimen**
[ˈrɛdʒəˌmɛn]

☒ 養生法；食物療法

→ 動 regiment 編……團；嚴格控制

形 regimented 嚴密管制的

33. 身為主任，他知道他的**信譽**建立在領導小組渡過難關的能力上。

34. 大部分健保計劃能獲得**立法**的可能性有多大？

35. **戒**酒大大地改善了他的工作表現。

36. 運動**養生法**使她保持年輕健康。



37 US • AU

38 US • UK

39 US • AU

40 CA • UK

Week

1st

DAY

1st

- 37 **Gender** issues such as sexual harassment plague the workforce.
- 38 The **conspiracy** against the director was the result of jealous colleagues who wanted revenge.
- 39 After the coup, **corruption** and looting were rampant.
- 40 He was **paroled** after serving only two years of his five year sentence for raping a young woman.

37 **gender**

[ˈdʒɛndə]

名 性別

→ 名 genderism 性別歧視

38 **conspiracy**

[kənˈspɪrəsi]

名 陰謀；謀叛；共謀

→ 動 conspire 同謀；密謀

39 **corruption**

[kəˈrʌpʃən]

名 貪污；賄賂；墮落；腐化

→ 動 corrupt 賄賂 形 腐敗的

形 corruptive 使腐壞的

40 **parole**

[pəˈrɒl]

動 假釋

名 有條件釋放；假釋期

37. **性別** 議題如性騷擾，困擾著勞工階層。
38. 陷害主任的**陰謀**，是心生嫉妒的同事們想報復的結果。
39. 政變後，**貪污**與搶劫猖獗。
40. 他因性侵少女而被判刑五年，但僅服刑兩年就獲得**假釋**。



- 41 The computer hacker was granted **clemency** in his sentencing.
- 42 The company's financial holdings statement was kept in **custody** until the merger announcement.
- 43 Family **feuds** often **disrupt** business practices.
- 44 Ms. Murray **dazzled** the crowd with her visual presentation and oration.

41 **clemency**
[ˈkleɪmənsɪ]

☒ 寬厚；仁慈；溫和
→ 形 clement 厚道的；溫和的

42 **custody**
[ˈkʌstədi]

☒ 保管；監護；照管；拘留
→ ☒ custodian 監護人
形 custodial 保管的

43 **feud**
[fjuːd]

☒ (家庭間的) 仇恨；世仇；爭吵
動 長期爭鬥
→ 形 feudal 封建的；采邑的

disrupt
[dɪsˈrʌpt]

動 使分裂；使混亂；使中斷 形 中斷的
→ ☒ disruption 瓦解 形 disruptive 破裂的

44 **dazzle**
[ˈdæzəl]

動 使驚羨；使目眩；使迷惑
☒ 燦爛；耀眼的光

41. 該名電腦駭客獲得**從輕**量刑。
42. 公司的資產報告被**扣留**，直到宣布合併。
43. 家族間的**糾葛**經常導致事業的瓦解。
44. 瑪芮小姐以視覺展演與演講，令群眾**驚嘆不已**。

- 45 Older directors could remember the days when food was **rationed**.
- 46 The senior financial advisor has a **bias** in favor of index funds.
- 47 The new project was **doomed** to fail.
- 48 The family was forced into **exile** when the regime collapsed.

45 **ration**
[ˈræʃən]

動 對……實行限量供應；配給供應
名 配給量；定量；一份配給品

46 **bias**
[ˈbiːəs]

名 偏愛；成見；傾向
動 使有偏心

47 **doom**
[dum]

動 注定；判定；使失敗
名 厄運；判決

48 **exile**
[ˈeksəl]

名 流放；流亡者
動 流放；使離鄉背井
→ 形 **exilic** 流放的；放逐的

45. 老一輩的主管們還記得那些食物**配給**的日子。
46. 該資深財務顧問**偏好**指數基金。
47. 這份新計劃**註定**要失敗。
48. 當政權垮台時，這一家族被迫**流亡**。